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Betreft: Schriftelijke vragen Maastricht van NU inzake groenonderhoud  
 
Geacht college, 
Naar aanleiding van signalen uit de samenleving en uit eigen waarnemingen over het huidige 
groenonderhoud in Maastricht, willen wij als Maastricht van Nu de volgende schriftelijke vragen stellen.  

1. Vanuit de samenleving hebben wij vernomen, maar ook vanuit ons eigen oogpunt ziet 
Maastricht van Nu, dat op verschillende plekken in Maastricht niet conform het 
groenbeheerplan 2024-2028 wordt uitgevoerd. Bent u hiervan op de hoogte? Zo ja, welke acties 
zijn er tot nu toe ondernomen om dit te verbeteren? 
 

2. In het IBOR 2024-2028 is een duidelijke visie opgesteld omtrent het regulier onderhoud van het 
openbaar groen, gebaseerd op het vastgestelde beeldkwaliteitsniveau. Hoe wordt ervoor 
gezorgd dat deze kwaliteitsniveaus ook in de praktijk overal in Maastricht worden nageleefd? 
 

3. Hoe wordt het toezicht op de verschillende groenonderhoudsdiensten, zowel de eigen 
onderhoudsdienst, CNME, als externe contractanten, uitgevoerd? Wordt er regelmatig 
gecontroleerd of zij hun werkzaamheden conform het Beheerplan Groen 2024-2028 uitvoeren? 
 

4. De eigen onderhoudsdienst lijkt zich voornamelijk te concentreren op Stadsdeel 1-Binnenstad, 
terwijl de overige stadsdelen door externe contractanten worden onderhouden. Zijn er 
verschillen geconstateerd in de kwaliteit van groenonderhoud tussen de Binnenstad en de 
overige stadsdelen? Zo ja, welke maatregelen worden genomen om de kwaliteit overal gelijk te 
houden? 
 

5. Bent u bereid aanvullende maatregelen te treffen om het achterstallige groenonderhoud in 
Maastricht alsnog op het gewenste niveau te brengen, conform de gestelde beleidskaders in het 
groenbeheerplan ? Zo ja, welke specifieke acties of verbeteringen overweegt u om dit 
structureel aan te pakken? 

 
In afwachting van uw antwoord,  
 
Met vriendelijke groet, 

Jo Smeets   Wiel Hameleers  Marie-Dieudonné Klassen  

Fractievoorzitter Burgerlid  Burgerlid 


